
 
Parikkalan lukion eläinlääketieteellisen linjan perustaminen 
 
Sivltk 15.03.2023 § 19  
  

 
Valmistelija: 
Jukka Taipale 
Sivistysjohtaja 
P. 044 - 7811 297 
 
Sivistyslautakunta kokouksessaan 8.12.2022 94 § käsitteli Parikkalan 
lukion eläinlääketieteellisen linjan perustamista. Päätöstä asiasta ei 
kuitenkaan tehty. Koska kyseessä on merkittävä Parikkalan lukion 
toimintaan liittyvä muutos pitää linjan perustamisesta tehdä päätös. 
Hallintosääntö 19.8.2021 22 § mukaan kunnanhallitus päättää 
palvelurakenteen tuotannon ohjauksesta.  
 
Esittelijä: Sivistysjohtaja Taipale Jukka 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta esittää, että kunnanhallitus perustaa Parikkalan lukioon 
eläinlääketieteellisen linjan ja että lukion opettajakunta yhdessä rehtorin 
kanssa aloittaa lukion opetussuunnitelmatyön. 
 

Päätös Päätetty 
 
 
Khall 27.03.2023 § 66    
49/12.00.02/2023    

 
Valmistelija: 
kunnanjohtaja Mervi Pääkkö 
puh. 044 781 1250 
mervi.paakko@parikkala.fi 
 
Parikkalan lukio on halukas perustamaan niin sanotun erillislinjan. 
Tavoitteena on ollut painottaa eläinlääketieteellisiä opintoja. Opintopolun 
yhteishaussa linja on jo nyt ollut mukana, vaikka erillislinjaa ei ole 
perustettu ja kaikkea tarvittavaa ei ole myöskään huomioitu talousarviossa. 
Opetussuunnitelmatyötä ei ole vielä aloitettu.  
 
Linja on kuitenkin herättänyt kiinnostusta ja ensisijaisia hakijoita on ollut 
runsaasti niin yleislinjalle kuin eläinlääketieteelliselle linjalle. Tästä syystä 
lukion opiskelijakiintiöstä on syytä varata yksi ryhmä eläinlääketieteelliseen 
linjan muodostamiseen. Syksyn 2023 aloitus pyritään kuitenkin hoitamaan 
niin, että linjan perustaminen ei aiheuta merkittäviä lisäkustannuksia, koska 
aloitusta ei ole huomioitu talousarviossa riittävästi.  
 
Esittelijä: Kunnanjohtaja Pääkkö Mervi 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää, että eläinlääketieteellinen linja voidaan perustaa ja 
opetussuunnitelmatyö aloittaa. Kunnanhallitus velvoittaa sivistysjohtajan ja 
rehtorin laatimaan erillislinjaan selkeän suunnitelman kustannuksineen 
19.5.2023 mennessä ja se käsitellään sivistyslautakunnan kautta 
kunnanhallituksen kokouksessa. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 


